
Commissie Ruimte, Groen en Water 9 september 2020 

 

De fractie van de PVV heeft de volgende vraag ingediend:  
 
Wat is de stand van zaken voor wat betreft het kraken van het pand aan de Dolderseweg. 

Er was al eerder een poging tot kraken gedaan en die was toen verijdeld aangezien het beveiligingsbedrijf snel 
ter plekke was. Is dat nu niet gebeurd? Waarom gaat het OM nu niet mee in het verzoek tot ontruiming? Hebben 
we weer te maken met een links activistische officier van justitie? 

 


